



បង្កើតអាជីវកម្មរបស់អ្នកនៅទីក្រុងកើត (Perth) ជាទីក្រុងមួយក្នុងចំណោម ទីក្រុងនានាដែលរួសរាយរាក់ទាក់ និងអាចរស់នៅបាន ល្អបំផុតក្នុងពិភពលោក



រដ្ឋាភិបាលរដ្ឋអូស្ត្រាលីខាងលិច សូមស្វាគមន៍ជនអន្តោប្រវេសន៍អាជីវកម្មដែលត្រូវបានទទួលស្គាល់ និងឱ្យតម្លៃចំពោះការ រួម ចំណែករបស់ពួកគេដល់សេដ្ឋកិច្ច ការងារ និងភាពចម្រុះនៃវប្បធម៌របស់រដ្ឋ។

ជាមួយនឹងអាកាសធាតុបែបមេឌីទែរ៉ាណេ សហគមន៍ចម្រុះ និងស្តង់ដារនៃការរស់នៅ ខ្ពស់របស់ខ្លួន ទីក្រុង Perth គឺជាទីក្រុងមួយ ក្នុងចំណោមទីក្រុងនានាដែលអាចរស់នៅ បានល្អបំផុតរបស់ពិភពលោក។

រដ្ឋអូស្ត្រាលីខាងលិចមានបរិយាកាសអាជីវកម្មយ៉ាងស្មារតី ជាមួយនឹងប្រវត្តិដ៏វែងមាំ ខាងពាណិជ្ជកម្ម និងការវិនិយោគអន្តរជាតិ ព្រមទាំងធនធាន និងទ្រព្យសម្បត្តិកសិកម្ម ជាច្រើន។ វាក៏ដោយនៅដ្ឋានរបស់ក្រុមហ៊ុនចុះបញ្ជីមួយភាគបីនៃ ASX (ផ្សារហ៊ុន អូស្ត្រាលី) ផងដែរ។ ពុំមានពេលវេលាណាមួយសម្រាប់ជនអន្តោប្រវេសន៍ ដើម្បីធ្វើការផ្លាស់ប្តូរ និងទាញយកអត្ថប្រយោជន៍ពីឱកាសអាជីវកម្មជាច្រើនដែល មាននៅក្នុងរដ្ឋអូស្ត្រាលីខាងលិច។

ទីក្រុង Perth មានទីតាំងស្ថិតនៅក្នុងតំបន់ពេលវេលាដូចគ្នានឹងប្រហែលជា 60 ភាគរយនៃប្រជាជនពិភពលោក ជាទីក្រុងដែលតភ្ជាប់ជាសកលដើម្បីរស់នៅ និង ប្រកបអាជីវកម្ម។ វាមានទីតាំងល្អពិសេស ជាច្រកចូលទៅកាន់តំបន់អាស៊ីប៉ាស៊ីហ្វិក ជាមួយនឹង ជើងហោះហើរផ្ទាល់ប្រចាំថ្ងៃ ទៅកាន់ទីតាំងជាច្រើនរួមមានប្រទេសឥណ្ឌូ នេស៊ី សិង្ហបុរី ម៉ាឡេស៊ី និងចិន។

ជនអន្តោប្រវេសន៍អាចជ្រើសរើសរស់នៅក្នុងតំបន់ជាយក្រុងក្បែរមាត់សមុទ្រ គ្រួសារ អ្នកជិតខាង ឬទីប្រជុំជនក្នុងតំបន់ប្រកបដោយសន្តិភាព។ គ្រប់ទីកន្លែងដែលពួកគេ តាំងទីលំនៅ ពួកគេនឹងរកឃើញបណ្តាញសង្គម និងការគាំទ្រ ហើយនិងសហគមន៍ នានាមកពីសាវតា និងសាសនាផ្សេងៗគ្នាជាច្រើន។

ទិដ្ឋាការអាជីវកម្មបណ្តោះអាសន្ន

មានទិដ្ឋាការស្នាក់នៅបណ្តោះអាសន្នជាច្រើនសម្រាប់ជនអន្តោប្រវេសន៍ ដើម្បីគ្រប់គ្រង អាជីវកម្ម ឬធ្វើវិនិយោគ។ ថ្លៃដាក់ពាក្យសុំតែងតាំងពីរដ្ឋ សម្រាប់ទិដ្ឋាការអាជីវកម្ម បណ្តោះអាសន្នគឺ 750 ដុល្លារអូស្ត្រាលី ។

ទិដ្ឋាការអាជីវកម្មបណ្តោះអាសន្ន រួមមាន៖

1. ទិដ្ឋាការអាជីវកម្មថ្នាក់រង 188 – ដំណើរការច្នៃប្រឌិតអាជីវកម្ម (Business Visa Subclass 188 – Business Innovation Stream)

ទិដ្ឋាការនេះអាចរកបានសម្រាប់ជនអន្តោប្រវេសន៍ ដែលបំពេញតាមលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យ ដូចខាងក្រោម៖

- សម្រាប់ឆ្នាំសារពើពន្ធពីនៃឆ្នាំសារពើពន្ធចុងក្រោយនេះ បានកាន់កាប់ ផលប្រយោជន៍កម្មសិទ្ធិ និងគ្រប់គ្រងអាជីវកម្ម សំខាន់ពីរដោយផ្ទាល់រហូតដល់ ដែលមានប្រាក់ចំណូលប្រចាំឆ្នាំអប្បបរមាចំនួន 750,000 ដុល្លារអូស្ត្រាលីក្នុងឆ្នាំ នីមួយៗ ទាំងនោះ។
- មានទ្រព្យសម្បត្តិអាជីវកម្មសុទ្ធ និងទ្រព្យសម្បត្តិផ្ទាល់ខ្លួនសុទ្ធយ៉ាងហោចណាស់ 1,250,000 ដុល្លារអូស្ត្រាលី ហើយ
- មិនបានចូលរួមក្នុងអាជីវកម្មដែលការផ្តល់សេវាកម្មវិជ្ជាជីវៈ បច្ចេកទេស ឬពាណិជ្ជកម្ម បានចំណាយពេលច្រើនជាង 50 ភាគរយនៃពេលវេលារបស់ ពួកគេ។

អ្នកកាន់ទិដ្ឋាការនេះភាគច្រើននឹងមានសិទ្ធិដាក់ពាក្យសុំទិដ្ឋាការ 888 និងការស្នាក់នៅ អចិន្ត្រៃយ៍ នៅពេលដែលពួកគេបានកាន់ កាប់ និងគ្រប់គ្រងអាជីវកម្មក្នុងរដ្ឋអូស្ត្រាលី ខាងលិចយ៉ាងហោចណាស់ពីរឆ្នាំ ក្នុងរយៈពេលបីឆ្នាំចុងក្រោយនេះ ហើយបានបំពេញ តាមលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យផលប្រយោជន៍កម្មសិទ្ធិ ប្រាក់ចំណូល ទ្រព្យសម្បត្តិ ការងារ និងការស្នាក់នៅដែលពាក់ព័ន្ធ។





➤ Flight times in hours from Perth

2. ទិដ្ឋាការអាជីវកម្មថ្នាក់រង 188 – ដំណើរការវិនិយោគិន (Business Visa Subclass 188 – Investor Stream)

ទិដ្ឋាការនេះអាចរកបានសម្រាប់ជនអន្តោប្រវេសន៍ ដែលបំពេញតាមគ្រប់លក្ខណៈវិនិច្ឆ័យខាងក្រោមទាំងអស់៖

- មានបទពិសោធន៍សរុបយ៉ាងតិចបីឆ្នាំ ដែលបានចូលរួមដោយផ្ទាល់ក្នុងការគ្រប់គ្រងអាជីវកម្មដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់មួយ ឬច្រើន ឬការវិនិយោគដែលមានសិទ្ធិទទួលបាន។
- សម្រាប់ឆ្នាំសារពើពន្ធមួយក្នុងចំណោមឆ្នាំសារពើពន្ធប្រាំចុងក្រោយនេះ បានគ្រប់គ្រងអាជីវកម្មដោយផ្ទាល់ដែលពួកគេ បានកាន់កាប់ផលប្រយោជន៍កម្មសិទ្ធិយ៉ាងហោចណាស់ 10 ភាគរយ ឬការគ្រប់គ្រងវិនិយោគដោយផ្ទាល់ដែលមានតម្លៃយ៉ាងហោចណាស់ 2.5 លានដុល្លារអូស្ត្រាលី។
- រាល់ឆ្នាំសារពើពន្ធនីមួយៗនៃឆ្នាំសារពើពន្ធប្រាំចុងក្រោយនេះ មានទ្រព្យសម្បត្តិអាជីវកម្ម និងទ្រព្យសម្បត្តិផ្ទាល់ខ្លួនសរុប ដែលមានតម្លៃសរុបយ៉ាងហោចណាស់ 2.5 លានដុល្លារអូស្ត្រាលី។
- អាចធ្វើការវិនិយោគដែលអនុលោមតាមច្បាប់ចំនួន 2.5 លានដុល្លារអូស្ត្រាលីសម្រាប់រយៈពេលនៃទិដ្ឋាការបណ្តោះអាសន្ន ដូចដែលបានបញ្ជាក់ដោយក្រសួងកិច្ចការក្នុងប្រទេស (DHA)។

អ្នកកាន់ទិដ្ឋាការទាំងនេះភាគច្រើននឹងមានសិទ្ធិដាក់ពាក្យសុំទិដ្ឋាការ 888 និងការស្នាក់នៅអចិន្ត្រៃយ៍ នៅពេលដែលពួកគេមានប្រាក់ 2.5 លានដុល្លារអូស្ត្រាលី ក្នុងការវិនិយោគដែលអនុលោមតាមច្បាប់យ៉ាងហោចណាស់បីឆ្នាំ ហើយបានរស់នៅក្នុងរដ្ឋយ៉ាងហោចណាស់ពីរឆ្នាំសរុបក្នុងអំឡុងពេលនេះ។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមអំពីទិដ្ឋាការនេះ និងក្របខ័ណ្ឌវិនិយោគដែលអនុលោមតាមច្បាប់សូមចូលមើលគេហទំព័ររបស់ DHA នៅតាម immi.homeaffairs.gov.au/

3. ទិដ្ឋាការអាជីវកម្មថ្នាក់រង 188 – ដំណើរការវិនិយោគិនសំខាន់ (Business Visa Subclass 188 – Significant Investor Stream)

ទិដ្ឋាការនេះអាចរកបានសម្រាប់ជនអន្តោប្រវេសន៍ដែលមានទ្រព្យសម្បត្តិអាជីវកម្ម និងទ្រព្យសម្បត្តិផ្ទាល់ខ្លួនយ៉ាងហោចណាស់ 5 លានដុល្លារអូស្ត្រាលី ដែលអាចរកបានសម្រាប់ការវិនិយោគនៅក្នុងក្របខ័ណ្ឌវិនិយោគដែលអនុលោមតាមច្បាប់ ដូចដែលបានបញ្ជាក់ដោយ DHA ភ្លាមៗមុនពេលទិដ្ឋាការត្រូវបានផ្តល់ឱ្យ។

អ្នកកាន់ទិដ្ឋាការនេះនឹងមានសិទ្ធិដាក់ពាក្យសុំទិដ្ឋាការ 888 និងការស្នាក់នៅអចិន្ត្រៃយ៍ បន្ទាប់ពីពួកគេបានកាន់កាប់ការវិនិយោគ ដែលអនុលោមតាមច្បាប់របស់ពួកគេ នៅក្នុងប្រទេសអូស្ត្រាលីសម្រាប់រយៈពេលនៃទិដ្ឋាការ (យ៉ាងតិចបីឆ្នាំជាប់ៗគ្នា) ហើយបាន រស់នៅក្នុងប្រទេសអូស្ត្រាលីយ៉ាងហោចណាស់ 120 ថ្ងៃសរុបក្នុងអំឡុងពេលនេះ។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមអំពីទិដ្ឋាការនេះ និងក្របខ័ណ្ឌវិនិយោគដែលអនុលោមតាមច្បាប់ សូមចូលទៅកាន់គេហទំព័ររបស់ DHA នៅតាម immi.homeaffairs.gov.au/

4. ទិដ្ឋាការអាជីវកម្មថ្នាក់រង 188 – ដំណើរការសហគ្រិន (Business Visa Subclass 188 – Entrepreneur Stream)

ទិដ្ឋាការនេះអាចរកបានសម្រាប់ជនអន្តោប្រវេសន៍ ដែលកំពុងស្នើសុំធ្វើសកម្មភាពសហគ្រិននៅរដ្ឋអូស្ត្រាលីខាងលិច។ សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម សូមផ្ញើអ៊ីមែលមក៖ businessmigration@smallbusiness.wa.gov.au សម្រាប់ពាក្យសុំបង្ហាញចំណាប់ អារម្មណ៍ (EOI)។

ទិដ្ឋាការអាជីវកម្មអចិន្ត្រៃយ៍

ទិដ្ឋាការអាជីវកម្មស្នាក់នៅអចិន្ត្រៃយ៍ ត្រូវបានផ្តល់ជូនដល់អ្នកដែលបានបំពេញតាមលក្ខខណ្ឌតម្រូវនៃទិដ្ឋាការអាជីវកម្មបណ្តោះ អាសន្នរបស់ពួកគេដោយជោគជ័យ រួមទាំងកិច្ចព្រមព្រៀងតែងតាំងពីរដ្ឋ និងលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យ DHA។

លក្ខខណ្ឌតម្រូវនៃការតែងតាំងពីរដ្ឋសម្រាប់ទិដ្ឋាការរង 188 និងទិដ្ឋាការរង 888 ជាទូទៅនឹងដូចគ្នាទៅនឹងលក្ខខណ្ឌតម្រូវរបស់ ក្រសួងកិច្ចការក្នុងប្រទេស (DHA) ដែរ។ ថ្លៃពាក្យសុំការតែងតាំងពីរដ្ឋ សម្រាប់ទិដ្ឋាការអាជីវកម្មស្នាក់នៅអចិន្ត្រៃយ៍គឺ 750 ដុល្លារអូស្ត្រាលី។

ទិដ្ឋាការនេះអាចរកបានសម្រាប់អ្នកកាន់ទិដ្ឋាការបណ្តោះអាសន្ន 188 ដំណើរការប្រែប្រួលទិដ្ឋាការអាជីវកម្ម (188 Business Innovation Stream), 188 ដំណើរការវិនិយោគិន (188 Investor Stream), 188 ដំណើរការវិនិយោគិនសំខាន់ (188 Significant Investor Stream) ឬ 188 ដំណើរការសហគ្រិន (188 Entrepreneur)។

ព័ត៌មានបន្ថែម

ជនអន្តោប្រវេសន៍អាជីវកម្មនាពេលអនាគត និងភ្នាក់ងាររបស់ពួកគេ ត្រូវបានលើកទឹកចិត្តឱ្យចូលមើលគេហទំព័ររដ្ឋាភិបាលរដ្ឋ អូស្ត្រាលីខាងលិច នៅតាម businessmigration.wa.gov.au ដើម្បីធ្វើការវាយតម្លៃដោយខ្លួនឯង ប្រៀបធៀបទល់នឹងប្រភេទ ទិដ្ឋាការអាជីវកម្មនានា និងដើម្បីដាក់ពាក្យសុំការតែងតាំងពីរដ្ឋ។ ម្ចាស់អាជីវកម្ម និងអ្នកវិនិយោគជោគជ័យដែលបានចូលរួមក្នុង អាជីវកម្ម ឬការវិនិយោគរួចហើយនៅក្នុងរដ្ឋអូស្ត្រាលីខាងលិច ក៏អាចមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ទិដ្ឋាការមួយ ក្នុងចំណោមទិដ្ឋាការដែលបានរាយក្នុងខិតប័ណ្ណនេះផងដែរ។

ការដាក់ពាក្យសុំទិដ្ឋាការអាជីវកម្មកកាន់រដ្ឋអូស្ត្រាលីខាងលិចមានន័យថា៖

- លក្ខខណ្ឌតម្រូវអប្បបរមា គឺដូចគ្នានឹងលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យរបស់ DHA ដែរ
- ជម្រើសនៃសកម្មភាពអាជីវកម្មដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ណាមួយ
- ការចូលរួមក្នុងសកម្មភាពអាជីវកម្មអភិវឌ្ឍន៍អចលនទ្រព្យ
- ពាក្យសុំការលើកលែងអាយុ ឬការយល់ព្រមពិសេសនឹងត្រូវបានពិចារណាលើករណីនីមួយៗ
- ដំណើរការអាទិភាពអាចត្រូវបានស្នើសុំក្រោមកាលៈទេសៈពិសេស។

មជ្ឈមណ្ឌលជនអន្តោប្រវេសន៍អាជីវកម្មសាជីវកម្មអភិវឌ្ឍន៍អាជីវកម្មខ្នាតតូចទូរសព្ទ

+61 (08) 6552 3300

businessmigration@smallbusiness.wa.gov.au

businessmigration.wa.gov.au